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MESTO BREZNO - MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO MESTA BREZNA 
Komisia pre šport 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

       

       

ZÁPIS č. 7/2015 
zo zasadnutia komisie pre šport dňa  26.8.2015  

 

Prítomní:  

Predseda komisie: Mgr.Daniel Struhár 

Členovia komisie: Ing. Milan Macuľa,  , Ing. Ján Pampurík, Ing. Milan Hašan, Ing. Peter Dvorský, 

PaedDr. Michal Budovec, Mgr. Zuzana Rybárová 

 

Ospravedlnení:  Adriana Miseje, Jozef Tokár 

 

Sekretár komisie: Bc.Janka Štulajterová 

 

Prizvaný:  Ing. Miroslav Baran 

    

 

Rokovanie viedol:  Mgr. Daniel Struhár, predseda komisie pre šport 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Vyhodnotenie podujatí konaných počas letných prázdnin, plánované na september 

4. Rôzne 

- predstavenie klubov –stolný tenis, cykloklub 

5. Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda komisie pre šport Mgr. Daniel Struhár.  

 

K bodu 2/ 

Na zasadnutí komisie dňa 24.6.2015 boli prijaté uznesenia č. 16 – 21/2015, ktorými komisia žiadala 

mestský úrad a technické služby o poskytnutie rôznych správ a uložila rôzne úlohy. Na základe 

rozpravy sa komisia dohodla, že pre splnenie doteraz prijatých uznesení komisie pre šport z dôvodu, 

že komisia je v zmysle rokovacieho poriadku komisií MsZ schváleného  uznesením MsZ č. 20/2015 

poradný, iniciatívny a kontrolný orgán MsZ a predkladá iniciatívne návrhy, predloží tieto návrhy ako 

odporúčacie pre primátora mesta. 

 

Komisia pre šport odporúča primátorovi mesta: 

1/ na základe predložených návrhov komisie športu navrhnúť spôsob financovania športu 

v meste Brezna v nasledujúcich rokoch 
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2/ preveriť možnosti vybudovania strelnice pod Arénou. 

 

3/ Prehodnotiť možnosti nadstavby  budovy Zimného štadióna s vytvorením nových  

ubytovacích kapacít (v zmysel bodu 5.3. schválenej koncepcie rozvoja športu  na 

obdobie rokov 2014 – 2020), pripraviť štúdiu a rozpočet nadstavby 

 

4/ prehodnotiť stav vozidiel , ktorú budú využívať športové kluby a víziu využívania 

motorových vozidiel pre športové kluby, prípadne možnosť získania nového vozidla 

pre športovcov zo športových zväzov  

 

5/ informovať  komisiu o stave telocvične na Mazorníkove 

 

K uvedenému bodu členovia komisie prijali jednohlasne, počtom hlasov 7, uznesenie č. 22/2015. 

 

 

K bodu 3/ 

Vyhodnotenie podujatí konaných počas letných prázdnin, plánované na september 

 

Počas letných prázdnin boli uskutočnené nasledovné podujatia: 

2.7.2015 – ukončenie hokejbalovej ligy, finálový zápas HK Brezno – Telgárt. HK Brezno získalo 

putovný pohár. 

5.7.2015 – ukončenie bedmintonovej ligy záverečným turnajom. Víťazom celého ročníka v mužskej 

časti sa stal Martin Remiar. Počas celého ročníka sa ligy zapojilo 50 hráčov. 

11-12.7.2015 – minigolf – finále ligy 

19.7 – 1.8 – škola hokejového brankára Jána Filca 

26.7 – 8.8 – krasokorčuliarsky camp 

8.8. 2015 – cyklomaratón po stopách Martina Rázusa 

20.–23.8.2015 – medzinárodný hokejový turnaj 4 krajín (rusko, rakúsko, slovensko, česko) 

22.8.2015 – 40. výročie minigolfu 

22.8.2015 – beh mestským parkom a beh nočným Breznom 

22.8.2015 – Triatlon 

 

Plánované podujatia na september: 

5.9 – streetbalový turnaj na námestí 

11.9. – rozlúčka s letom pre základné školy 

17.9. – atletické preteky na MFŠ (atletický klub Brezno) 

19.9. – futbalový turnaj  

krasokorčuľovanie 

 

Pripomienky a návrhy členov komisie: 

 

Mgr. Struhár 

Hokejbalová liga – nutnosť zatraktívniť napr. zmenou prostredia, ubúda počet tímov, počet hráčov 

Bedmintonová liga – navrhujem zmenu názvu z mestskej na pohronské al. horehronskú, súťaž 

rozdeliť  pre amatérov a poloprofesionálov a profesionálov 

 

K bodu 4/ 

4.1 Predstavenie klubov – stolný tenis 

Klub predstavil Ing. Milan Macuľa, predseda Stolnotenisového oddielu Brezno. Členov komisie 

oboznámil s činnosťou klubu. Uviedol, že majú minimum tréningov, že od septembra budú trénovať 
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v centre voľného času, kde nie sú celkom vyhovujúce podmienky, že z dôvodu, že nemajú priestor 

nemôžu usporadúvať turnaje, že sa nevenujú deťom. Poukázal na potrebu vybudovania telocvične, 

ktorá by slúžila pre všetky športové oddiely a kluby. 

 

Cykloklub – prezident klub slovenských cyklistov sa nezúčastnil zasadnutia komisie, bude prizvaný 

na ďalšie zasadnutie. 

 

4.2 Návrhy a podnety členov komisie v rámci bodu rôzne: 

- na najbližšie zasadnutie komisie športu prizvať riaditeľa technických služieb, prezidenta 

klubu slovenských cyklistov a športovo-streleckého klubu 

- ako sa plánuje financovať šport? 

- na poskytnutie dotácií vyčleniť v rozpočte mesta finančné prostriedky minimálne vo 

výške 2% zo skutočných príjmov z dane fyzických osôb 

- vláda SR schválila  návrh zákona o športe, ktorý má byť účinný od 1.1.2016. Financovanie 

športu bude prehľadnejšie, budú definované kritériá, napr. masová základňa, športové 

úspechy, popularita a ďalšie.  Po jeho schválení sa členovia komisie budú zaoberať jeho 

obsahom. 

 

K uvedenému bodu prijali členovia komisie jednohlasne, počtom hlacov 7, uznesenie č. 23/2015. 

 

 

K bodu 5/ 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 18.00 h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár 

           predseda komisie   

 

 

 

 


